
We moeten erkennen dat kunst en cultuur verrijking zijn voor de 

samenleving, en zoveel meer dan alleen kostenpost. Is de premier 

dat met me eens?

Kunst en cultuur zijn van grote waarde voor de samenleving en kunnen 

deze inderdaad verrijken. Ze zijn noodzakelijk voor de vorming van onze 

identiteit, voor de ontplooiing van mensen en voor de ontwikkeling van 

creativiteit. Kunst en cultuur verbinden, bieden plezier en dragen bij aan 

het oplossen van maatschappelijke vraagstukken. De cultuursector is 

daarnaast een sector met een duidelijk economisch belang. 

Het kabinet constateert wel dat de samenleving kritischer is geworden en 

dat de verwachtingen ten aanzien van het culturele aanbod zijn 

veranderd. Het beleid is er dan ook op gericht de artistieke, 

maatschappelijke en economische waarde van cultuur voor de 

samenleving zichtbaar te maken. Het kabinet voert een constructieve 

dialoog met de cultuurwereld over de betekenis en prioriteiten van 

cultuur. 


